
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 6/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 153/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Θέση του Δ.Σ επί προτάσεως της Ν.Α 
Ημαθίας για το σχέδιο Περιφερειακής 
Ανάπτυξης 2000-2006  Ν.Ημαθίας" 

 
       Σήμερα 15 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ε.  Λελεκάκης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.153/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  160/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και επανήλθε κατά τη  
17. Α. Ταραλάς συζήτηση της υπ’ αριθ. 161/99 απόφασης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  167/99  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ.   Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ι. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής και προσήλθαν οι κ.κ Σ. 
21. Ε. Σοφιανίδης Παναγιωτίδης, Γ. Μανακούλης. 
22. Ι. Ακριβόπουλος 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  168/99  απόφασης 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ Ι. Κουρουζίδης, Ε. Σοφιανίδης και 
24. Ε. Κουκουρδής προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
25. Γ. Μανακούλης Κουκουρδής. 

   5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  170/99  απόφασης  
   αποχώρησε  ο κ. Ν. Χαμαλής.  
   6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  177/99 απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

 



 Στη  συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-3-1999 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σας καταθέτουμε ΠΡΟΤΑΣΗ της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας για 
ΣΧΕΔΙΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 2000-2006 Ν. Ημαθίας, 
 Και παρακαλούμε ν'αποφασίσετε σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Το ΔΣ, απ' τα πρώτα του νομού, συζήτησε για τα έργα και τις 
δράσεις που πρέπει ν'αναπτυχθούν στο Γ' ΚΠΣ. Έχουμε μία εικόνα όπου 
περιεστράφει η προβληματική του ΔΣ. Εγκαίρως  έκανε εισήγηση στους Δημάρχους 
του νομού ο Νομάρχης σε σύσκεψη που έγινε. Δεν ξέρω τι γράφηκε στον τύπο αλλά 
η δική μας τοποθέτηση  ήταν σαφέστατη μετά την εισήγηση του Νομάρχη ότι εμείς 
επιφυλασσόμεθα διότι έχουμε συμβούλιο  την Δευτέρα  θα φέρουμε την πρόταση 
αυτή προκειμένου να συζητήσει το ΔΣ και πριν το Ν.Σ να εκφράσει την άποψή του 
αν συμφωνεί ή όχι. 
 Τα δεδομένα υπάρχουν, τα κονδύλια και οι δράσεις και τα ποσοστά  
αναφέρονται στην εισήγηση και αναμένουμε ν'ακούσουμε αν πρέπει να την 
αποδεχτούμε ή να προτείνουμε ορισμένες τροπ/σεις και ποιες. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Η ΝΑ συγκέντρωσε τις προτάσεις όλων των ΟΤΑ του νομού 
και διαμόρφωσε την πρόταση αυτή. Οι προτάσεις έγιναν στην προηγούμενη 
συνεδρίαση όπως έχουν ήδη καταγραφεί. Με έκπληξη άκουσα το Δήμαρχο να λέει 
ότι επιφυλάχθηκε. Ολος ο τύπος έγραψε ότι ομόφωνα οι Δήμαρχοι συμφώνησαν με 
το Νομάρχη για το σχέδιο περιφ. ανάπτυξης. 
 Συμφωνούμε κι εμείς για το σχέδιο όπως κατατίθεται. 
 Ταχματζίδης :Ηδη αυτή την εισήγηση της Νομαρχίας την είχαμε δείξει τότε 
στο ΔΣ, την είχαμε στα χέρια μας. Αυτό για να θυμόμαστε. Μας είχαν  εγκαλέσει  
τότε για προχειρότητα, αοριστολογία, γιατί δεν τηρήσαμε τις διαδικαστικές διαλόγου 
με τους φορείς της πόλης και δεν βλέπω την ίδια κριτική να γίνεται για το σχέδιο 
αυτό της Ν.Α. Ένα συζητήσαμε με τους ΟΤΑ κι έκλεισε το θέμα. Δεν υπάρχουν 
άλλοι φορείς; Θα περίμενα να ζητήσουν συγνώμη γι'αυτές τις  εκφράσεις τους. 
Νομίζω ότι προσφέρουν τις χειρότερες υπηρεσίες στο Δήμο γιατί τα ζητήματα της 
ανάπτυξης δεν πρέπει ν'αντιμετωπίζονται με αντιπολιτευτική διάθεση αλλά με θέσεις, 
προτάσεις, και διάλογο. 
 Είχαμε πει ότι συζητάμε τις κατευθύνσεις, κατόπιν η διαδικασία 
ολοκληρώνεται σ' επίπεδο νομού από το ΝΣ, σ΄επίπεδο περιφέρειας ολοκληρώνεται 
από το Περιφ. Συμβούλιο που θα γίνει πριν το Πάσχα και αφού εγκριθούν από την 
κυβέρνηση και την ΕΟΚ γίνεται η αντίστροφη μέτρηση. Τότε θα συζητήσουμε σε 
επίπεδο Δήμου με τους φορείς για να συγκεκριμενοποιήσουμε τις δράσεις αυτού του 
σχεδίου. Είχαμε πει ότι ή θ'αναφερθούμε γενικά σε τομείς ή θα κάναμε ένα βήμα για 
να συγκεκριμενοποιήσουμε τις  δράσεις.  
 Πέρα από το αοριστόλογο και το πρόχειρο που χαρακτηριστήκαμε, 
χαρακτηρίσαμε ότι έχουμε υποβάλλει μία έκθεση ιδεών. Μετά απ΄αυτό το σχέδιο  
περιμένω ν' ακούσω την άποψη για την εισήγηση της Ν.Α. Ισως κάποιοι οι οποίοι 
είναι σύμβουλοι δεν μπορούν να τη χαρακτηρίσουν. Αυτό που έχω να πω είναι ότι 
σίγουρα οι δύο εισηγήσεις δεν είναι σε αντίθεση. Απλά για τον τουρισμό η πρόταση 
της Ν.Α ποσοστιαία είναι 2,76% στο συνολικό ποσό, δηλ. 1,7 δις. Μέσα  σ' αυτό 
είναι το Μουσείο της Βεργίνας   και όλα αυτά που περιγράφονται να γίνουν. Λογικό 
είναι ν'απαιτηθεί αυτό το  ποσοστό ν'αυξηθεί. 



 Ποτουρίδης :Επειδή μιλάμε γι' απόλυτα εξειδικευμένο πρόγραμμα της ΝΑ 
θέλω  να καταθέσω μερικούς προβληματισμούς. Συμμετείχα εκ μέρους του 
Δημάρχου στη σύσκεψη του Νομάρχη με τους Δημάρχους που έγινε, κατέθεσα τις 
αντιρρήσεις μου οι οποίες δεν  καταγράφηκαν από τον τοπικό τύπο. Τα 
δημοσιεύματα τα κατηύθυνε μάλλον η Ν.Α ή οι σύμβουλοι του Νομάρχη που ήταν 
παρόντες. 
 Καίτοι εξειδικευμένο το πρόγραμμα της ΝΑ δεν λύνει βασικά προβλήματα 
που έχουν σχέση με την πόλη μας. Όπως το πρόβλημα ανέγερσης σχολείων, 
υπάρχουν κοινότητες που έχουν κενά σχολεία β/θμιας εκπ/σης και δεν λειτουργούν. 
Το ίδιο με βρεφ/κούς σταθμούς. Παρόλα αυτά υποστηρίζονται στο Γ΄ΚΠΣ. Πρέπει να 
ονοματοθετήσουμε τα σχολεία β/θμιας εκπ/σης από τώρα γιατί είναι η τελευταία 
ευκαιρία. Επίσης είναι ευκαιρία να ενταχθούν οι 3 παιδικοί σταθμοί που δεν έχουν 
ιδιόκτητα κτίρια στο πρόγραμμα αυτό. Δεν συμπεριελήφθη η πρότασή μας για την 
κατασκευή  συγκροτήματος για τη στέγαση Μουσικής Ακαδημίας Β. Ελλάδας και 
δεν ξέρουμε γιατί. Δεν πήρε θέση η ΝΑ για το Χ.Υ.Τ.Α. Δεν αναφέρει και δεν 
συγκεκριμενοποιεί την πρότασή της. Ο χώρος ταφής που είναι σήμερα  πληροί όλους 
τους όρους της υγειονομικής ταφής πλην της γεωγραφικής του θέσης. Δέχεται 
σκουπίδια από 4 Δήμους, τα όριά του είναι περιορισμένα και πολύ σύντομα ίσως 
κληθεί το ΔΣ να πάρει μία πικρή απόφαση που θ' αποκλείσει τους υπολοίπους. Δεν 
θα έχουμε σε λίγο καιρό να θάψουμε τα σκουπίδια της Βέροιας. 
 Είμαστε από τους μόνους Δήμους που κατέθεσε πρόταση, έστω έκθεση ιδεών 
και που διαμορφώθηκε μέσα από το ΔΣ κι αυτό δείχνει τη δημοκρατικότητα των 
διοικούντων. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος :Κάποιοι θυμίζουν μαθητές που δίνουν εξετάσεις στους 
δασκάλους. Κανείς δεν δικαιολογείται να έρχεται ανενημέρωτος κι ειδικά οι 
ασκούντες εξουσία. Αυτό είναι σχέδιο περιφ. ανάπτυξης. Στην προηγούμενη 
συνεδρίαση και τώρα καθορίζουμε δράσεις και στόχους. Δεν ήταν το ίδιο κείμενο 
στην πρώτη φορά. Σας ρωτήσαμε ποιο ήταν το πακέτο  Σαντέρ και δεν το γνωρίζατε. 
Σήμερα το αναφέρει η ΝΑ. Τον Μάϊο θα μιλήσουμε για συγκεκριμένα έργα και τότε 
θα αποφασίσουμε. Σας τα είχα πει και τότε. 
 Ταχματζίδης :Υπάρχει περίσσευμα υποκρισίας στο ΔΣ. Κε Σκουμπόπουλε 
όταν τα βουβάλια τρέχουν στο βάλτο, τα ποντίκια και τα βατράχια κρύβονται. Γιατί 
αυτά που λέτε σήμερα σας τα είχα πει τότε  και διαφωνήσατε. 
 Εμείς λέμε το ποσοστό που υπάρχει στην πρόταση της ΝΑ είναι μικρό και θα 
πρέπει να ανεβεί. Εχοντας υπόψη, από τον τύπο, ότι και τα ΔΣ της Νάουσας, 
Μακεδονίδος αλλά κι εμείς αποφάσισαν ότι οι δράσεις  και οι  στόχοι που βάζουν 
είναι ο Τουρισμός. 
 Για το περιβάλλον, είναι 5,69 % και εδώ περιλαμβάνεται η "τάφρος 66" . Ολο 
το ποσό να πέσει σ' αυτήν όλοι οι άλλοι Δήμοι για τις δράσεις που αποφάσισαν δεν 
θα πάρουν ούτε δραχμή. Να αυξηθεί κι αυτό το ποσό. 
 Ποτουρίδης :Μία παρατήρηση. Πρέπει να ξεκαθαρίσουμε ως προς τι 
λειτουργούμε ο καθένας. 
 Κυβεντίδης, πρόεδρος Γ.Ν.Ν.Β: Επειδή το Νοσοκομείο έχει ένα τέτοιο θέμα 
θα θέλαμε την υποστήριξή σας. 
 Πρόεδρος :Να σας ακούσουμε. 
 Κυβεντίδης :Αν και το Νοσοκομείο είναι Νομαρχιακού επιπέδου πρέπει 
ν'απασχολεί το Δήμο διότι ονομάζεται και  Νοσοκομείο της Βέροιας. Την 
αναγκαιότητα επέκτασης του Νοσοκομείου τη γνωρίζετε. Θα ήθελα να  υποστηριχθεί 



αυτό το θέμα διότι είναι η τελευταία φορά για να ενταχθεί η επέκτασή του στον 
προγραμματισμό του Γ' ΚΠΣ. Σ' αυτό το θέμα θα θέλαμε την υποστήριξή σας. 
 Δήμαρχος :Το θέμα είναι σοβαρό, γιατί βρισκόμαστε μπροστά στην τελευταία 
δυνατότητα αναπτυξιακής πορείας του τόπου. Ίσως κάποιοι να ήθελαν να περάσει 
έτσι το θέμα ότι δηλ. συμφωνούμε με την πρόταση της ΝΑ και τελειώνει εκεί. 
 Να κάνω μερικές παρατηρήσεις. 1)Η πόλη μας αποτελεί ίσως το ½ σε 
πραγματικό πληθυσμό του νομού.2)Ως γεωγραφικά  όρια καλύπτει το 1/5  του 
νομού.3)Σας τα λεει ο ομιλών ο οποίος δεν δίστασε και στην προηγούμενη θητεία της 
Ν.Α να έρθει σε σύγκρουση με επιλογές του ΝΣ σ' ότι αφορούσε την υποστήριξη και 
την προάσπιση των συμφερόντων του Δήμου. Παραιτήθηκα και από πρόεδρος της 
ΤΕΔΚ για ανισομερή κατανομή πόρων σε βάρος  του Δήμου μας. Να μην περνά από 
το μυαλό ότι οτιδήποτε άλλο είναι αυτά που θα πω, εκτός από το συμφέρον της 
πόλης. 
 Καλούμαστε ν΄απαντήσουμε τα  όσα θα γίνουν σύμφωνα  με την πρόταση θ' 
αφήσουν απ' έξω το Δήμο μας. Αυτό θα γίνει έτσι και συμφωνήσουμε σ΄αυτά. Θα μας 
πουν ότι εσείς συμφωνήσατε. 
 1)Είναι ή δεν είναι στρατηγική επιλογή μας η ίδρυση μιας Πανεπιστημιακής 
Σχολής στη Βέροια; Όπως θέλετε να τη βαπτίσουμε. Στην πρόταση των 2 δις, που 
αναφέρει για σχολ. αίθουσες α'/θμιας και β'/θμιας  εκπ/σης που μπαίνει  αυτός  ο 
στρατηγικός στόχος; Αυτή η διεκδίκηση δεν αναφέρεται ούτε σε νομαρχιακό ούτε σε 
περιφερειακό  επίπεδο. 
 2)Οδοποιϊα 19 δις. Δεν είναι έτσι διότι τα 15 δις προβλέπονται για το δρόμο 
Βέροιας-Σκύδρας και τα 3 δις, της ΣΑΝΑ, θα είναι για να μοιραστούν όλες οι 
κοινότητες να βελτιώσουν την οδοποιϊα τους. Γιατί να μπει αυτό το έργο στο 
περιφερειακό σκέλος  σαν διεκδίκηση του νομού; Όπως η Πέλλα έβαλε στο δρόμο 40 
δις στο περιφερειακό συμβούλιο χωρίς επιβάρυνση , έτσι πρέπει να περάσει κι αυτό 
το έργο. Όταν μιλάμε για μεταφορές και οδοποιϊα να μιλάμε για έργα που θα γίνουν 
στο νομαρχιακό δίκτυο κι όχι να μας χρεώνουν ως νομό έργα που έπρεπε να τα 
προγραμματίσει από το δικό της πακέτο η Περιφέρεια. Πρέπει να βγεί  το έργο αυτό. 
Θα είναι πρόταση για χρέωση στην περιφέρεια, αλλά η οδοποιϊα θα είναι 10 δις που 
να είναι για το νομαρχιακό δίκτυο. 
 Για την γεωργία σύμφωνοι να είναι 34% αλλά η  δική μας η απόφαση για την 
απάντηση της οικολογικής κτηνοτροφίας  περιλαμβάνεται στην περιγραφή αυτής της 
δράσης; Συμφωνούμε αλλά με  σαφή δέσμευση του Ν.Σ στην περιγραφή ότι θα 
περιλαμβάνει και αυτή την δράση γιατί αποτελεί κανόνα και όρο  επιβίωσης  μίας 
σειράς ορεινών κοινοτήτων του Δήμου. 
 Ο τουρισμός αποτελεί το βασικό αναπτυξιακό μοχλό όπως το σχεδιάσαμε ως 
Δήμος είτε είναι  οικολογικός, αθλητικός, αρχαιολογικός. Λογικά οι Δήμοι Νάουσας, 
Βέροιας και Βεργίνας επενδύουν τα μελλοντικά τους σχέδια για ανάπτυξη. Με 1,7 δις 
ή με 2,76% ποιος θα συμφωνήσει; Λογικά θα είναι κάτω από 1,3 δις. Ετσι θα γίνουν 
επενδύσεις στον τομέα  αυτό; Πρέπει να είναι τουλάχιστον 10 με 15% εάν θέλουμε 
να χρηματοδοτήσουμε  πραγματικά ανάπτυξη. 
 Είχαμε μία πρόταση για βιομηχανικό πάρκο και τελωνείο. Με 400  εκ. στον 
τομέα  της βιομηχανίας θα γίνουν αυτά; Αυτό είναι κι ένα πάγιο αίτημα του 
Επιμελητηρίου Ημαθίας. Ας μην γίνει το βιομηχανικό πάρκο αλλά η βιομηχανική 
περιοχή που είχε σχεδιάσει το προηγούμενο Ν.Σ, φαντάζεται κανείς ότι με 400 εκ. θα 
στηθεί αυτό; Ας είναι σε επίπεδο νομού. Ετσι θα βοηθήσουμε τον επιχειρηματικό 
κόσμο; 
 Για το περιβάλλον, δέχομαι να δούμε και τον Αλιάκμωνα. Με τα 3,5 δις 
δίνουμε απάντηση για το Χ.Υ.Τ.Α., της "τάφρου 66"; Μία σειρά περιβαντολογικών 



έργων από διάφορους Δήμους; Για το μονοπάτι Ε4; Για δάσος Ξηρολιβάδου; 
Μπορούν να γίνουν με μία κατανομή 5,69% αυτά; Κι αυτό το ποσοστό δεν μπορεί να 
είναι κάτω από 10%. 
 Για το Νοσοκομείο, συμφωνώ με την πρόταση του προέδρου του επειδή είναι 
το Νομαρχιακό Νοσοκομείο και νομίζω θα συμφωνήσουν όλοι οι Δήμοι. 
 Για μία σειρά από μέτρα όπως τα προσδιόρισε η ΝΑ δεν υπάρχει αντίρρηση. 
Εάν όμως δεν διπλασιαστούν τα ποσοστά στην κατανομή του προγράμματος για 
εκπαίδευση (με 7%), για το περιβάλλον (με 10%) και η ανάπτυξη του εναλλακτικού 
τουρισμού (με 12%) συν την ενίσχυση του κονδυλίου για τη βιομηχανία και το  
Νοσοκομείο. Αυτές πρέπει να είναι οι βασικές αντιρρήσεις μας ή οι βασικοί στόχοι 
μας που πρέπει να δεσμευτούμε ότι όλοι θα τους παλέψουμε από δω και πέρα και σε 
επίπεδο Ν.Α και σε επίπεδο Περιφέρειας και σε επίπεδο εθνικής κυβέρνησης. Εάν 
παραδοθούμε σήμερα με μία απόφαση που δεν θα  είναι ομόφωνη  αμαχητί, αύριο να 
μην αιτιόμεθα κανέναν για όποιες  επιλογές θα γίνουν από άλλους για λογ/σμό μας. 
 Γκαβαϊσές :Μία απορία. Αν αυξήσουμε κάποια ποσοστά, κάποια αλλά θα 
κατεβούν. 
 Δήμαρχος :Τα 15 δις του δρόμου Βέροιας -Σκύδρας  πρέπει να είναι εκτός της 
χρέωσης του νομού μας. Πρέπει να το χρηματοδοτήσει απευθείας η περιφέρεια. Εάν 
στην οδοποιία μπουν 10 δις αποδεσμεύονται 9 δις. Ο τουρισμός πρέπει να πάρει άλλα 
5 δις απ΄αυτά. Απ' τα υπόλοιπα 4 δις τα 2 δις να πάνε στην εκπ/ση και 2 δις στο 
περιβάλλον. Όταν είναι η ΣΑΝΑ 11,2 ξέρω ότι είναι ήδη διογκωμένη  διότι δεν θα  
ξεπεράσει τα 9,5 . Σ' επίπεδο περιφέρειας γνωρίζω ότι  τα προγράμματα λειτουργούν 
ανταγωνιστικά με τη μορφή της ετοιμότητας, της αναγκαιότητας και της ωριμότητας. 
Ας είναι προτάσεις  έστω στο εθνικό ή περιφερειακό σκέλος και ας  έχουμε εμείς 
μετά την ευθύνη. Μην μας  αποκλείσει η ΝΑ. Να κάνει τις προτάσεις και γι΄αυτά τα 
πλάνα και στη  συνέχεια να έχουμε εμείς την  ευθύνη να την παλέψουμε στα περιφ. 
προγράμματα για να  μπορέσουμε να τα υλοποιήσουμε. 
 Γκαβαϊσές :Δηλ. θα πούμε για 61 ή 65; 
 Δήμαρχος :Δεν μπορώ να μιλήσω για ποσά και γι αυτό μίλησα για ποσοστά. 
 Σκουμπόπουλος :Ζητάω τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Θ' αποφασίσει το σώμα σύμφωνα με τον κανονισμό. 
 Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτή ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Ι.Κουρουζίδης, Δ.Ταχματζίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Κ.Κόλβατζης, Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, 
Γ.Ουρσουζίδης, Σ.Γεωργιάδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, Μ.Σουμελίδης, Α.Ταραλάς, 
Χ.Σκουμπόπουλος, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Σοφιανίδης, Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ν.Χαμαλής. 
 Πρόεδρος :Κατά πλειοψηφία αποφάσισε το συμβούλιο για τριτομιλία. 
 Χαμαλής :Από τη στιγμή που τοποθετήθηκε ο Δήμαρχος λήγει η συζήτηση 
του θέματος. 
 Πρόεδρος:Αποφασίζει το σώμα όταν υπάρχει πρόταση για τριτολογία. Ορίστε 
ποιοι συνάδελφοι θέλουν το λόγο; 
 Σκουμπόπουλος :Διαβάσαμε στον τύπο ότι όλοι οι Δήμαρχοι συμφώνησαν με 
την πρόταση του Νομάρχη. Θα τονίσω ότι δράσεις και τομείς καθορίζουμε και 
σήμερα. Και οι δράσεις του Δήμου Βέροιας συμπεριελήφθησαν όλες. Συμφωνώ με τα 
ποσοστά που έθεσε ο Δήμαρχος και να δοθούν μεγαλύτερα εις βάρος άλλων. Το 
νούμερο δεν θα είναι αυτό και το γνωρίζουν ο Δήμαρχος και οι άλλοι που  εντρυφούν 



γύρω από Νομαρχίες και Περιφέρειες. Θα είναι το μισό. Ότι κι αν πούμε σήμερα δεν 
παίζει ρόλο. Συμφωνώ με το Δήμαρχο. 
 Ταχματζίδης : Είχαμε πει ότι συζητάμε για κατευθύνσεις και δράσεις. Αλλοι 
δεν το έχουν καταλάβει. Εμείς λέμε σε σχέση με το πινακάκι της Ν.Α αν ισχύει αυτό 
να είναι αυτά τα ποσοστά που προτείνουμε. Αν είναι διαφορετική η πρόβλεψη θα 
είναι μικρότερα τα ποσά αλλά αυτά θα είναι τα ποσοστά. 
 Ποτουρίδης : Στο ΔΣ ερχόμαστε αφού μελετάμε τις εισηγήσεις των θεμάτων. 
Ο τύπος ορθά γράφει όταν καλείται.1)Στη συγκεκριμένη σύσκεψη δεν ήταν παρόντες 
οι δημοσιογράφοι κι όσα γράφτηκαν ήταν από δελτίο τύπου που βγήκε από τη Ν.Α. 
2)Στη συζήτηση του  προϋπ/σμού κατηγορηθήκαμε  ότι δεν ήμασταν διεκδικητικοί 
και σήμερα μας κατηγορούν ότι ζητάμε περισσότερα. Βέβαια να διεκδικήσουμε για 
τις  ανάγκες της πόλης. Πρέπει να γίνει ορθή κατανομή των πόρων ανεξάρτητα από 
τη βούληση του Νομάρχη. 
 Δήμαρχος :Εάν δεν σας έδινα αυτά τα στοιχεία θα κινδυνεύαμε  να 
εγκρίνουμε  ένα  πρόγραμμα που με τις ποσοστώσεις στα  κρίσιμα  για την ανάπτυξη 
της πόλης  μέτρα θα κινδύνευε αύριο να μας πετάξει έξω από το Γ' ΚΠΣ. Χαίρομαι 
που ο κ. Σκουμπόπουλος αντελήφθηκε  ποιά είναι η διάσταση του πράγματος, δεν 
είναι τα απόλυτα νούμερα, είναι το ποσοστό που κάποιες δράσεις πρέπει να έχουν. 
 Δηλώνω  ότι είμαστε υπέρ του κάποιοι νέοι Δήμοι να πάρουν μεγαλύτερο 
ποσοστό που έχουν μεγαλύτερες ανάγκες από το συνολικό ποσοστό. Αυτό όμως δεν 
μπορεί να οδηγήσει στην ακύρωση της αναπτυξιακής στρατηγικής και του δικού μας 
Δήμου. Είμαστε υπέρ της διαδημοτικής συνεργασίας, με τη ΝΑ αλλά πρέπει το ΔΣ να 
δηλώσει ότι αυτές τις αρχές πρέπει να τις υπερασπιστεί και θα διεκδικήσει αυτά που 
οφείλει να πάρει μέσα από το Γ' ΚΠΣ προς κάθε κατεύθυνση. 
 Πρόεδρος :Δεν αντελήφθηκα άλλη πρόταση.Συμφωνούμε να μπουν αυτά τα 
ποσοστά όπως τα είπε ο Δήμαρχος. Ετσι δεν είναι κ. Σκουμπόπουλε; 
 Σκουμπόπουλος :Να τα διπλασιάσουμε. 
 Δήμαρχος :Είχα την αίσθηση ότι αντιμετωπίσατε το θέμα με τη δέουσα 
σοβαρότητα. Μην υποβιβάζετε τον εαυτό σας σ' ένα τέτοιο ρόλο. Οφείλετε να 
διεκδικήσετε μαζί με τη συμπολίτευση αυτά που δικαιούται η πόλη, ν'αποδεσμευτείτε 
απ' οποιαδήποτε άλλη εξάρτηση. 
 Να συμπληρωθεί η πρόταση, να υπάρξει μία αντιπροσωπεία του ΔΣ που θ' 
αποτελείται από τον πρόεδρο του ΔΣ, τους 3 αντιδημάρχους, από τον κ. 
Σκουμπόπουλο, και τον κ. Αγαθαγγελίδη με επικεφαλής τον Δήμαρχο που θα 
παραστεί μεθαύριο στο Ν.Σ για να αναπτύξει και υποστηρίξει την πρόταση του ΔΣ. 
 Σκουμπόπουλος :Να διευρύνουμε την αντιπροσωπεία και να συμπληρωθεί 
αυτή από τους κ.κ. Κόλβατζη και Κουρουζίδη. Να είμαστε πολλοί. 
 Πρόεδρος :Σ' ότι αφορά την πρόταση όπως καταγράφηκε από το Δήμαρχο για 
τα ποσοστά κατανομής κατά τομέα, συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Πρόεδρος :Για την αντιπροσωπεία. Υπάρχει αντίρρηση από τους 
προτεινόμενους; Όχι. Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την πρόταση της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας για σχέδιο Περιφερειακής 
Ανάπτυξης 2000-2006 Ν.Ημαθίας. 
2.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Τις απόψεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση 
του παρόντος θέματος. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Α)Εκφράζει τη θέση του σχετικά με την πρόταση της Νομαρχιακής Αυτ/σης 
Ημαθίας για σχέδιο Περιφερειακής Ανάπτυξης 2000-2006 Ν.Ημαθίας, όπως αυτή 
ειδικότερα αναλύθηκε από το Δήμαρχο κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
 Β)Ορίζει 7μελή αντιπροσωπεία του Δήμου αποτελούμενη από τον Δήμαρχο 
ως επικεφαλή, τον πρόεδρο του Δ.Σ κ. Κ.Ασλάνογλου, τους αντιδημάρχους κ.κ. 
Κ.Πουλασουχίδη, Δ.Ταχματζίδη, Μ.Ποτουρίδη και τους δημοτικούς συμβούλους κ.κ. 
Χ.Σκουμπόπουλο, Π.Αγαθαγγελίδη για να παραστούν στη συνεδρίαση του Ν.Σ 
Ημαθίας και στη συζήτηση σχετικού θέματος, προκειμένου ν'αναπτύξουν και να 
υποστηρίξουν την παρούσα πρόταση του ΔΣ. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    153/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-5-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

  
 


